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JEGYZŐKÖNYV 

a FBAMSZ Elnökségének 2025. február 11-i üléséről 

 

Helyszín: La Prima Fashion Hotel Budapest (1052 Budapest, Piarista u. 6.) 

 

Jelen volt: 

 

Elnökségi tagok 

Papp Lajos, elnök 

Molnár László, alelnök 

Baksa Melinda, elnökségi tag 

Békés István, elnökségi tag 

Cselovszki Zsolt, elnökségi tag 

Farnadi Judit, elnökségi tag 

Sebestyén András, elnökségi tag 

 

Állandó meghívottak: 

Besnyő Márton, szekcióvezető 

Markovics Balázs, szekcióvezető  

Nagy Tünde, szekcióvezető 

Vilics Zoltán, szekcióvezető 

 

Leitner Zoltán, főtitkár 

Illés Szilvia, titkár

 

Napirendi pontok: 

1. Tagfelvétel, tagtörlés 

írásbeli és szóbeli előterjesztés  

2. FBAMSZ kitüntetési szabályzat 

írásbeli előterjesztés  

3. FBAMSZ Közgyűlés időpontja  

szóbeli előterjesztés 

4. XXI. Biztosításszakmai Konferencia időpontja  

szóbeli előterjesztés 

5. A FBAMSZ-MABIASZ együttműködés lehetséges jövőképe 

írásbeli előterjesztés  

6. Szekciók aktuális helyzete  

szóbeli előterjesztés 

7. Egyebek  

 

 

Az ülést Papp Lajos, a FBAMSZ elnöke vezette. A 7 tagú Elnökségből 7 fő jelenlétével az ülés 

határozatképes. 

 

 

1. Tagfelvétel, tagtörlés 

írásbeli (mellékelve) és szóbeli előterjesztés  

 

Leitner Zoltán főtitkár tájékoztatta az Elnökséget, hogy az Alapszabály 5. § (3) pontjának 

megfelelően szükséges a Monday Insurance Brokers Kft. tagsági jogviszonyának 

megszüntetése. Egyúttal jelezte, hogy ez, a céget képviselő Molnár László úr alelnöki és 

elnökségi tagi tisztségének megszűnését is eredményezi. 

 

Molnár László tájékoztatta a jelenlévőket arról, hogy a Monday Insurance Brokers Kft. alkuszi 

tevékenysége megszűnt, állományát a DAMArisk Biztosítási Alkusz Kft. vette át. 
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Ezt követően Farnadi Judit elnökségi tag kérdést tett fel azzal kapcsolatban, hogy a változás 

feltétlenül érinti-e az alelnöki pozíciót. 

 

Leitner Zoltán főtitkár tájékoztatása szerint a jogi helyzet tisztázása érdekében kikérték a Járai 

Ügyvédi Iroda véleményét. Dr. Baksa Máté ügyvéd úr álláspontja szerint Molnár alelnök úr 

cégének alkuszi tevékenységének megszűnésével a cég szövetségi tagsága, és így Molnár úr 

elnökségi tagsága, valamint alelnöki tisztsége is megszűnik (Alapszabály 5. § (3) bekezdés, 12. 

§ (3) e) pont). 

 

A szavazás során Molnár László személyes érintettsége okán tartózkodott. 

 

1/2025. (II. 11.) Eln. hat.  

Az Elnökség az Alapszabály 5. § (3) pontjának megfelelően megállapítja a Monday Insurance 

Brokers Kft. tagsági jogviszonyának megszűnését. Egyúttal tudomásul veszi a céget képviselő 

Molnár László úr alelnöki és elnökségi tagi tisztségének megszűnését. 

 

 

Az Elnökség létszáma 6 főre csökkent. Az Elnökség 6 fővel jelen van, határozatképes. 

 

 

Leitner Zoltán főtitkár tájékoztatta az Elnökséget arról, hogy a DBX Agent Többes Ügynök 

Kft. kérelmezte pártoló tagként történő felvételét a Szövetségbe. 

 

Papp Lajos elnök kiegészítésében elmondta, hogy a DBX egy elismert szakértői csapat, 

amelynek vezetője, Székely Sándor, korábban előadóként is részt vett a Szövetség 

konferenciáján. Hozzátette, hogy jelenleg is folyamatban van egy egyeztetés a DBX csoporttal 

a FiDA témakörében. 

 

2/2025. (II. 11.) Eln. hat.  

Az Elnökség egyhangúlag elfogadta a DBX Agent Többes Ügynök Kft. pártoló tagként 

történő felvételét. 

 

 

Leitner Zoltán főtitkár tájékoztatta az Elnökséget arról, hogy a DAMArisk Biztosítási Alkusz 

Kft. kérelmezte rendes tagként történő felvételét a Szövetségbe. 

 

3/2025. (II. 11.) Eln. hat.  

Az Elnökség egyhangúlag elfogadta a DAMArisk Biztosítási Alkusz Kft. rendes tagként 

történő felvételét. 

 

 

Papp Lajos elnök – a szakmai kerekasztal egyeztetések folytatásának és egyéb stratégiai 

kérdések előmozdításának érdekében – felkérte Molnár Lászlót, hogy elnöki tanácsadóként 

segítse a Szövetség munkáját. 
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2. FBAMSZ kitüntetési szabályzat 

írásbeli előterjesztés (mellékelve) 

 

Leitner Zoltán főtitkár szóbeli kiegészítést fűzött az írásbeli előterjesztéshez, amelyben további 

részleteket ismertetett a javasolt szabályzat kapcsán. 

 

Az Elnökség tagjai egyöntetűen támogatták az új kitüntetési szabályzatot, és megalapozottnak 

ítélték annak rendelkezéseit. 

 

Nagy Tünde szekcióvezető felvetette, hogy érdemes lenne átgondolni a „Tiszteletbeli tag” cím 

elnevezést. 

 

Papp Lajos elnök kérte a szabályzat elfogadását, és indítványozta, hogy amennyiben javaslat 

érkezik a kitüntetések átnevezésére, azt az Elnökség egy későbbi ülésén újra vitassa meg. 

 

4/2025. (II. 11.) Eln. hat.  

Az Elnökség egyhangúlag elfogadta a Szövetség kitüntetési szabályzatát. 

 

 

3. FBAMSZ Közgyűlés időpontja  

szóbeli előterjesztés 

 

Leitner Zoltán főtitkár a beszámoló elkészítéséhez szükséges idő biztosítása, valamint a 

kitüntetések pályáztatásának szükségessége miatt javasolta, hogy a Szövetség idei közgyűlésére 

2025. május elején kerüljön sor. 

 

Lehetséges helyszínek: 

• Mercure Castle Hill – A tavalyi helyszín, amely minden szempontból megfelelőnek 

bizonyult. 

• Öbölház – Árajánlatkérés folyamatban. 

• Danubius Hotel Hélia – Békés Isván elnökségi tag javaslata, árajánlat kérés szükséges. 

 

Javasolt időpont: 2025. május 6-7-8. 

 

5/2025. (II. 11.) Eln. hat.  

Az Elnökség egyhangúlag elfogadta, hogy a FBAMSZ 2025. évi rendes Közgyűlését 2025. 

május első hetére tűzi ki. Egyúttal felkéri a Szövetség elnökét és főtitkárát, hogy a beérkező 

árajánlatok közül az ár-érték arány szempontjából legkedvezőbb ajánlatot válasszák ki és 

fogadják el. 

 

 

4. XXI. Biztosításszakmai Konferencia időpontja  

szóbeli előterjesztés 

 

Leitner Zoltán főtitkár az előző két év sikeres tapasztalataira hivatkozva, valamint figyelembe 

véve, hogy a Szövetség kedvezőbb ajánlatot nem kapott, javasolta, hogy az idei 

Biztosításszakmai Konferenciát és Kiállítást ismét a Grand Hotel Esztergomban rendezzék 
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meg, 2025. szeptember 30. és október 1. között. A konferenciát megelőzően, szeptember 29-

én, a már hagyománnyá vált 0. napi nyílt Elnökségi ülésre is sor kerülne. 

 

6/2025. (II. 11.) Eln. hat.  

Az Elnökség egyhangúlag elfogadta, hogy a XXI. Biztosításszakmai Konferencia és Kiállítás 

2025. szeptember 30-án és október 1-jén a Grand Hotel Esztergomban kerüljön 

megrendezésre. 

 

 

5. A FBAMSZ-MABIASZ együttműködés lehetséges jövőképe 

írásbeli előterjesztés (mellékelve) 

 

A vitaindító anyagnak készült írásbeli előterjesztés kapcsán számos felvetés és javaslat hangzott 

el a jelenlévőktől. 

 

Sebestyén András elnökségi tag álláspontja szerint az identitásvesztés nem jelent komoly 

veszélyt, és javasolta a tárgyalások folytatását. 

 

Cselovszki Zsolt elnökségi tag egy szövetséget látna célszerűnek, amely közös értékek mentén 

működik, kiemelve, hogy mindkét fél rendelkezik fontos értékekkel. 

 

Farnadi Judit elnökségi tag egyetértett a vitaindító anyag felvetéseivel, ugyanakkor kifejtette, 

hogy hiányolja a FBAMSZ sikeres lobbitevékenységének erőteljesebb kommunikációját. 

 

Papp Lajos elnök hangsúlyozta, hogy a FBAMSZ és a MABIASZ jelenleg is szorosan 

együttműködik: a MABIASZ gyakran támogatja Szövetségünk álláspontját. Indítványozta egy 

határozott javaslat elkészítését, amely alapot biztosíthat a további lépésekhez. Kinyilvánította 

nyitottságát az egyesülésre, de egy konkrét kritériumrendszer megfogalmazását tartja 

elengedhetetlennek. 

 

Nagy Tünde szekcióvezető felvetette annak kérdését, hogy a másik fél nyitott lenne-e az 

beolvadásra. Kiemelte, hogy szekció szinten eddig nem sikerült érdemi előrelépést elérni. 

 

Békés István elnökségi tag szerint minimumkövetelményeket kellene megfogalmazni, amelyek 

a másik fél számára is bemutathatóak lennének. Jelezte, semmiképpen ne bármely fél 

beolvadásáról, hanem egyesülésről történjen az egyeztetés. 

 

Baksa Melinda elnökségi tag javasolta, hogy a két szervezet Elnökségei üljenek le és vitassák 

meg az egyesülés előnyeit és esetleges hátrányait. Felhívta a figyelmet a külső nyomásra az 

egyesülés irányába, de hangsúlyozta, hogy ha nincs valódi igény rá, nem érdemes erőltetni. 

 

Molnár László elnöki tanácsadó kiemelte, hogy a FBAMSZ a legrégebbi a három szövetség 

közül, és a tagjai általa gondozott állomány mérete jelentős. Fontosnak tartja az Elnökség és a 

Közgyűlés érdemi működését. Javasolta, hogy a FBAMSZ-ot a külső kommunikációval 

vonzóbbá kellene tenni az új tagok csatlakozásának ösztönzése érdekében. 
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Besnyő Márton szekcióvezető szerint a legerősebb szövetség nem feltétlenül az, amelyiknek a 

legtöbb tagja van, hanem amelynek tagjai a legnagyobb ügyfélállományal és árbevétellel 

rendelkeznek. Kiemelte a közös érdekek meghatározásának fontosságát, amelyek minden 

tagnak előnyösek, nem csak a nagyobb szereplőknek. 

 

Papp Lajos elnök javasolta egy részletes dokumentum elkészítését, amely bemutatja a 

lehetséges egyesülési metodikát. Indítványozta, hogy az elnökségi tagok és a szekcióvezetők 

írásban tegyenek javaslatokat, amelyek alapján az Elnökség következő ülésén döntést hozhat.  

 

7/2025. (II. 11.) Eln. hat.  

Az Elnökség egyhangúlag elfogadta, hogy a FBAMSZ-MABIASZ együttműködés kapcsán 

készüljön egy részletes anyag a lehetséges egyesülési metodika és ennek minimum 

követelményrendszere kapcsán, amelyet az Elnökség következő ülésén megvitat. 

 

 

Papp Lajos elnök kérte, hogy az időhiányra való tekintettel az Elnökség ezen az ülésen mellőzze 

a Szekciók aktuális helyzetének napirendi pontként történő tárgyalását. 

 

 

6. Egyebek 

 

Papp Lajos elnök szóbeli kiegészítést fűzött korábbi Varga Péter megbízási díjának inflációs 

emelése kapcsán megküldött írásbeli tájékoztatásához. Egyúttal javasolta, hogy a PR 

tevékenység során célszerű a Szövetség és az alkusz szerepének hangsúlyosabb megjelenítésére 

törekedni. Továbbá felvetette bizonyos célzott, szakmai befizetések lehetőségét, amellyel 

függetlenebbé tehetnék a Szövetséget a biztosítói támogatásoktól. 

 

Besnyő Márton szekcióvezető felvetette a kommunikáció módjának újragondolását. Egyúttal 

jelezte, hogy a Netrisk Magyarország Kft. részéről akár jelentősebb anyagi hozzájárulást is 

vállalnának célzott kampányok esetén. 

 

Az Elnökség tagjai egyetértettek Varga Péter megbízási díjának emelése kapcsán. 

 

Az „Egyebek” napirendi pont során határozathozatal nem történt, az elhangzottak tájékoztató 

jellegűek voltak. 

 

 

Papp Lajos elnök megköszönte a jelenlévők munkáját és jelezte, Leitner Zoltán főtitkárral 

írásban fognak javaslatot tenni a következő ülés időpontjára. 

 

 

K.m.f. 

 

 

Leitner Zoltán s.k. 

főtitkár 


